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To: 5.1.26 IEEE @minvws.nl]
)From: 5.1.2e

Sent: Wed 10/7/2020 8:32:19 AM

Subject: RE: Urgent: aanpassing Voorbereiding van Bewindsliedenoverleg van 7oktober:

Received: Wed 10/7/2020 8:32:19 AM

Laatste informatie van

- Onduidelijkheid of het DOC gisteren wel de juiste informatie had. [EE had het idee dat het ging om experimenten met

10 mensen.

DOC adviseerde om het niet aan het OMT voor te leggen omdat zij denken dat het OMT negazatief gaat adviseren (dit wordt
door anderen weer betwist en is zeer afhankelijk van de vraag die je aan het OMT voorlegt).
De vraag is of het DOC zich voldoende heeft gerealiseerd wat het voor de beeldvorming en draagvlak voor de

maatregelen betekent als we nu deze experimenten toe gaan staan.

wil dan ook vasthouden aan de terughoudend reactie die we de minister gisteren in de nota hebben meegeven en

te adviseren om misschien niet het OMT om advies te vragen maar het RIVM naar de onderzoeksopzet te laten kijken.
Regie op proces ligt nu dus bij COVID-directie.

Groet

RE IEE e minvws.ni>Verzonden: woensdag 7 oktober 2020 08:55

Aan:[EEE<BEEEM@ minvws.nl>
Onderwerp: RE: Urgent: aanpassing Voorbereiding van Bewindsliedenoverleg van 7 oktober:

Probeer wel even schakelenmets

Ligt toch vooral op hun bordje.

5.1.2e

van: IERETNDBEEN0 vinvvs olDatum: woensdag 07 okt. 2020 8:52 AM

Onderwerp: RE: Urgent: aanpassing Voorbereiding van Bewindsliedenoverleg van 7 oktober:

Okay ik wacht af

vou: INEEECN) EEE inv:
Datum: woensdag 07 okt. 2020 7:38 AM

Asn: INERECR) EEN ios >

Onderwerp: FW: Urgent: aanpassing Voorbereiding van Bewindsliedenoverleg van 7 oktober:

van:IEEESEENi wins >
Datum: dinsdag 06 okt. 2020 10:36 PM

) SEER nin: ot,EEN) BEY oni o>.IEE

) EET sins. EKER) - EXEC vis...EKER

Onderwerp: RE: Urgent: aanpassing Voorbereiding van Bewindsliedenoverleg van 7 oktober:
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Ha, ik heb alleen naar sneltest deel van deze nota gekeken. Misschien stom, maar t is zo, sorry. Even kijken wat we nog

kunnen doen nu.

Even uit de heup geschoten, zonder dat ik nota en context verder ken:

- het gaat nog niet goed met besmettingen, meer dan in eerste golf
- zhuizen lopen nu al vol, patiénten worden nu al gespreid van randstad naar Limburg en reguliere zorg wordt al

afgeschaald
- kabinet vhregios vragen 1edereen zich aan maatregelen te houden

- we gaan -als t zo doorgaat- eerder naar strengere maatregelen dan naar soepeler
- kabinet moet goed bedenken of ze nu willen experimenteren hiermee en wanneer (binnen nu en drie weken lijkt me niet

handig in het besluit schema)
- stel kabinet wil dit, dan kan dit denk ik alleen als die experimenten heel dicht binnen of bij maatregelen passen en heel

klein v omvang zijn en in tijd heel beperkt
- als ze in onderzoeks setting zitten, die heel strikt is (dus uitlegbaar en non precedent werking, want anders gaat iedereen

in onderzoeks setting, waardoor alles mag, zie heks cultuur en sport)
- dat de branche experimenten doet of omt iets vindt van de experimenten, neemt niet weg dat kabinet de maatregelen
neemt en daarvoor moet altijd ruimte blijven.

Persoonlijke mening, maar ik werk hier pas twee dagen: Ik zie meer heil in inzet personeel van evenementen branche in

bestrijding van de pandemie, waar we hen goed kunnen gebruiken. In VenVt sector, in ziekenhuizen, teststraten, bij
geden, etc

@EE occu we hier ook even over vragen, 71) ‘doet’ de maatregelen. Morgen ochtend naar direct

even kijken.
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